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Motle Hofbogen 9|-oen

De gemeenteraad van Rotterdam bijeen op 4 en 6 juli 2017, ter bespreking van
de Voorjaarsnota 2017,

Constaterende dat
- afgelopen tijd flinke stappen zijn gezet in het opknappen van de Hofbogen

en de aanpak van het dak (waterdicht maken, geschikt voor groen);
- bij verdere ontwikkelingen aan/op de Hofbogen, de gemeente afhankelijk is

van de opstelling van de eigenaren (Hofbogen BV, ProRail);
- op dit moment de financién ontbreken om verdere stappen te kunnen

zetten in het vergroenen van het dak;

Overwegende dat
0 er door bewoners en ondernemers uit de omgeving van de Hofbogen al

geruime tijd enthousiast wordt gewerkt aan plannen voor invulling van het
(groene) dak;

- juist betrokkenen aangeven dat het dak met in een keer een (groene)
invulling hoeft te krijgen, maar vanuit een 'organische', gefaseerd
ontwikkeling kan plaatsvinden;

Verzoekt het college om
o in overleg met Hofbogen BV en ProRail te komen tot een (organisatorisch)

plan van aanpak, inclusief kostenraming, om de komende jaren gefaseerd
stappen te kunnen zetten met de vergroening en inrichting van het
Hofbogen—dak;

- dit voor de begroting van 2018 aan de raad te doen toekomen;

en gaat over tot de orde van de dag.
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